
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.5/12-2019, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Dorthe Jensen & Stine Kam  
Afbud ved bestyrelsesmødet d.5/12-2019, Heinrich Mathiasen, Jens Rank, Sanne Loft & Berit Pedersen  

 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Plæneklipperen er sat på pause, indtil vi finder en løsning med hensyn til tyverisikring. 
 
Huller på banen, Lars Gravko kommer ud og laver hullerne til foråret.  
 
Grus, der er lige blevet rettet hulle på vejen og fyldt lidt grus i igen. 
 
Fondsøgningen er sat på pause, da vi mangler at få nogle tilbud/beløber på plads før vi kan ansøge om et 
samlet beløb. 
  
Heinrich er i gang med at få skiftet lyset på træningsbanen. Stine har skaffet en stige i sammenhæng med 
udskiftning af belysningen. 
 
Dorthe har afsluttet sit hvalpehold. 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Klubmesterskabet gik rigtig godt og som forventet, og det samme gjorde årets spor. 
 
 
3) Træner- og holdstatus: 
For hvalpeforsætter hold pålægger vi et kursusgebyr svarende til kursusgebyret for hvalpehold. De 
samlede træningsgebyrer for et kalenderår må dog aldrig overskride årskontingentet. 
 
Vi har pt. En venteliste på ca. 9 personer. 
 
Hver tredje måned åbnet vi op for at nye hundefører ude fra, kan blive optaget hvis der er plads på holdet 
de har søgt ind på. 
 
Træningspladserne, Trænerne skal aftale indbyrdes hvem der træner på hvilke baner, så der er plads til alle.      
 
4) Indkommende forslag: 
Pt. Ingen indkommende forslag.  
 
 
5) Nye arrangementer: 
Efterårs arrangementerne bliver drøftet i start 2020, hvor der planlægges datoer osv. 
 
Generalforsamling bliver afholdes i slut januar 2020.  
 
 
6) Økonomi: 
Alt ser fornuftigt forsat fornuftigt ud, går efter planen i forhold til budget. 
 
 
 
7) Andet?: 
Bestyrelsesmøde afholdes næste gang d.8/1-2020 
 
Generalforsamling afholdes d.29/1-2020    

 


